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Tilstede: Sanne, Lea, Mariann, Annie, Helena, Tania, Maja 
 
Referent: Lea 
 

- Kontrakter 
- Vi er ved at lægge sidste hånd på den nye opstaldningskontrakt, som bliver 

læst igennem af en jurist, inden vi sender den ud 
- Vi arbejder efterfølgende på en opdatering af partkontrakten for rideskolen 

- Daglig drift 
- Der er kommet en del nye ændringer med Tanias tiltræden - herunder ny 

høordning. Vi får tilkendegivelser på, at det fungerer godt 
- Vi har fået en container til opbevaring af stævneskabe - vi er er derfor ved at 

arbejde videre med en mulig løsning for strømlinede staldskabe 
- Vi skal have flyttet containeren, da den ikke må stå op ad staldbygningen, 

dertil skal vi have flyttet skurvognen bag containeren. Maja og Tania laver en 
aftale med Vilhelmsborg om, hvordan og hvornår det skal ske - det kommer 
højst sandsynligt til at være en mærkbar udgift 

- Tania er ved at forhandle en ny halplan med fagskolen, der inkluderer fælles 
ridetid i Blå Hal og Nis Valdemar. Det skulle gerne give noget mere 
fleksibilitet. 

- Planen bliver offentliggjort og hængt op i stalden, så snart den er 
færdig 

- Økonomi 
- Vi er gået ud af 2024 med et underskud på 280.677 kr 
- Vi har dog stadig penge i banken 
- Regnskabet præsenteres på generalforsamlingen, hvor man kan stille 

spørgsmål til det 
- Stævnepoint og stævnehjælp 

- Vi har kørt et år med den model hvor man tjener point for stævnehjælp. Det 
har ikke fungeret efter hensigten - det er stadig de samme, der hjælper hver 
gang, så ordningen har ikke tiltrukket mange nye hjælpere. 

- Der ligger over 1000 timers hjælpearbejde om året - det betyder, at vi har 
brug for, at alle opstaldere og parter hjælper mindst 14 timer om året, hvis 
arbejdsbyrden skal fordeles ligeligt mellem de hyppigste brugere af klubben 

- Hestevelfærd 
- Det kører godt med at have Mia til at lukke senere ind, så hestene får mere 

foldtid 
- Vi har 36 tilmeldinger til clinic med Tom Buhl fra Hulkær Horses - og dertil 

kommer stort set hele personalet også.  
- Vi har lavet et forsøg med at invitere folk udefra også, og det har gjort, 

at det kan løbe rundt økonomisk  
- Cirka halvdelen af de tilmeldte er folk udefra 

 
Næste møde er det konstituerende møde efter generalforsamlingen. Dato er ikke fastlagt 
endnu. 
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